
i I maj polovico teh šol. Vse se zgovarja 
- finančne težkoče. Ce se pa za vse dru 
j stvari najde primerne zneske in podpo 
- zakaj vendar za te vrste šol ne, saj c 
i brega, izurjenega obrtnega naraščaja ta 
j zelo potrebujemo. Ker tovariš K. Hum 

kljub najboljši volji ne more vse in povs 
) biti, naj se vendar nekdo zgane, ter 
> smislu, ki ga je bil razvil omenjeni tov 
: ris, to prepotrebno in perečo zade 
1 spravi zopet v aktivno delovanje. N 
- je več, ki imamo živo zanimanje za pi 
: cvit in napredek teh šol. Svoječasno se 
t bil v tem smislu oglasil že tudi tova 
) F. Rant iz Radeč, a zdi se mi, da taki 
- še ni našel pravega odmeva. V imenu i 
- varišev, ki delujejo na teh šolah, se ti 
: potom obrnem do njega in do vseh on 
i ki imajo nekoliko več interesa za te šo 

naj se s svojimi nasveti in željami ogla 
i v našem stanovskem glasilu, ter pove 

kdaj ip kje naj se zopet snidemo. Taki 
■ i se naj izvoli nov odbor, ki bo započe 
■ j delo zopet oživil ter skrbno in požrtv 
: j valno nadaljeval v prospeh našega zan 
i ; marjenega obrtnega naraščaja in nas 
i i najvitalnejših interesov. Z mesecem m 
i ! jem zaključimo povsod te šole in na 

Učiteljstvu obrtno-nada-
ljevalnih šol. 

Nekaj let pred vojno se je bil po inici-
jativi tovariša K. Humeka, takrat stro-

i kovnega učitelja na meščanski šoli v Kr 
j škem, sklical sestanek učiteljev na obrt-

no-nadaljevalnih šolah, kjer se je bil nate 
! sestavil tudi tozadevni odbor, kateremi 
I je on predsedoval. — Med vojno večini 
j teh šol ni delovala. Prišel je preobrat — 
j a pravega zanimanja in razumevanja ZJ 
j te vrste šol tudi tedaj ni bilo opažati 
j Lahko rečem, da je v naši dični Slove 

niii v tekočem šolskem letu delovalo ko-


